
Evaluering for 2060/4060, høst 2014. 
Emnets pensum og undervisningsopplegg har vært uforandret nå i flere semestre og jeg vil heller ikke 
endre de gangene det ennå skal gå.  
 
Som jeg har skrevet tidligere har emnet funnet sin form.Jeg har derfor ikke noe å legge til tidligere 
evalueringer.  Jeg vil bare si at studentene på årets emne var svært våkne og diskusjonsinteresserte, 
men brukte ikke det virtuelle diskusjonsforumet.  
 
Jeg må også si at jeg er jamt fornøyd med karakterene. Det er plagsomt at det melder seg på så 
mange kandidater som aldri dukker opp på undervisningen, men det er jo ikke en feil ved dette 
emnet spesifikt. 
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